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Protokół Nr XIX 
 

z XIX sesji Rady Miejskiej w Brusach, która odbyła się 7 czerwca 2017 roku  

w godz. 12.00 – 15.00 

 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu sesji.  

Ponadto w sesji wzięli udział:  

1. Burmistrz Brus - Witold Ossowski 

2. Skarbnik Gminy - Ewa Trzebiatowska – Gryglewska  

3. Sekretarz Gminy – Mariola Rodzeń 

4. Zastępca Burmistrza Brus – Krzysztof Gierszewski  

5. Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty – Jacek Bruski 

6. Dyrektor Wydziału Organizacyjno – Prawnego – Eliza Szczesna 

7. Dyrektor Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Magdalena Zakrzewska – Posieczek 

8. Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Przestrzennej – Zbigniew Lemańczyk 

9. Dyrektor Wydziału Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych – Zbigniew Żabiński 

10. Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Krystyna Cysewska  

11. Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej – Paweł Wolter 

12. Dyrektor Centrum Kultury i Biblioteki w Brusach – Anna Orlikowska 

13. Radca prawny Grażyna Felska 

14. Sołtysi i przewodniczący osiedla – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

sesji. 

15. Media 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej.  

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach. 

5. Informacja z działalności komisji stałych Rady Miejskiej.  

6. Zgłaszanie interpelacji, wolnych wniosków i zapytań. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2016 rok:  

a) opinia Komisji Rewizyjnej,  

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku,  
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c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brusy za 2016 r.,  

e) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brus z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Brusy za 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach:  

8.1 zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury i Biblioteki im. Jana 

Karnowskiego w Brusach za 2016 r.  

8.2 zmian w budżecie Gminy Brusy na 2017 rok  

8.3 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brusy na lata 2017 – 2022  

8.4 określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  

8.5 najmu części nieruchomości komunalnej w Brusach w drodze bezprzetargowej  

8.6 przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Brusy na lata 2017-2023  

8.7 zatwierdzenia Porozumienia – Umowy Partnerskiej Nr IFZ.041.2.1.2017 z 26 

kwietnia 2017r. zawartej pomiędzy Gminą Brusy a Gminą Konarzyny w sprawie 

wspólnej realizacji projektu pn.: „Ochrona różnorodności biologicznej w gminach 

Brusy i Konarzyny”  

8.8 zatwierdzenia Porozumienia – Umowy Partnerskiej Nr IFZ.041.2.2.2017 z dnia 

25.05.2017r. zawartej pomiędzy Gminą Brusy a Zaborskim Towarzystwem 

Naukowym w sprawie współpracy przy realizacji przedsięwzięcia pn.: 

„Rewitalizacja części miasta Brusy”  

9. Odpowiedź na zgłaszane interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

10. Sprawy organizacyjne. 

11. Zamknięcie obrad.   

Planowany czas zakończenia sesji godz. 15.00 

 

 

Ad. 1 

Sesja odbyła się w nowo oddanej sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Brusach, która 

została przed sesją o godz. 10.00 poświęcona przez ks. Proboszcza Jana Flaczyńskiego  

i ks. Prałata Zdzisława Wirwickiego. 
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Przewodnicząca Rady dokonała otwarcia XIX sesji Rady Miejskiej i powitał wszystkich 

obecnych. Poinformował, że w sesji uczestniczy 15 radnych stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. 

 

Ad. 2.  

Radni nie zgłosili uwag do protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej. Przewodnicząca Rady 

przeprowadziła głosowanie, w którym radni przyjęli jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji 

bez odczytywania.  

 

Ad. 3.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 4.  

Informacja Burmistrza Brus o podejmowanych działaniach w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu sesji.  

 

Ad. 5. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o informacje z ich 

działalności.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska odbyła trzy posiedzenia, pierwsze w dniu 5 kwietnia – była to komisja wyjazdowa, 

podczas której analizowano stan dróg oraz boiska sportowego w sołectwie Męcikał. Podczas 

drugiego posiedzenia, które odbyło się w dniu 25 kwietnia komisja zajmowała się analizą 

przewidzianych do planowania miejsc wyznaczonych do kąpieli w gminie Brusy. Trzecie 

posiedzenie, które odbyło się w dniu wczorajszym w całości poświęcone było analizie 

materiałów przygotowanych na XIX sesję Rady Miejskiej w Brusach. Było to wspólne 

posiedzenie komisji.  

Przewodniczący Andrzej Wiecki: Komisja Oświaty, Kultury i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

9 maja br. analizowano funkcjonowanie przedszkoli w gminie Brusy, na komisji obecna była 

Dyrektor Przedszkola nr 1 w Brusach pani Mariola Różycka, która przedstawiła jak wygląda 

rekrutacja do przedszkola i punktu przedszkolnego na rok szkolny 2017/2018. W dniu  
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6 czerwca br. Komisja uczestniczyła we wspólnym posiedzeniu komisji, podczas którego 

analizowano materiały przygotowane na dzisiejszą sesje.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Zbigniew Łącki poinformował, że 

członkowie komisji uczestniczyli w dniu wczorajszym we wspólnym posiedzeniu komisji, 

podczas którego analizowano materiały przygotowane na dzisiejszą sesje.  

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej oraz Rodziny odbyła dwa posiedzenia w dniu  

24 kwietnia analizowano realizacje programu 500 +, programów pomocowych oraz sytuacje 

bezrobocia w gminie, natomiast drugie posiedzenie wspólne w dniu 6 czerwca br. poświęcone 

było analizie materiałów przygotowanych na XIX sesje Rady Miejskiej w Brusach.  

 

Ad. 6. 

Radni zgłosili następujące interpelacje: 

Radny Leszek Skwierawski  

 Podziękował Burmistrzowi za czytanie w jego myślach, ponieważ po opracowaniu 

dokumentacji zdjęciowej studzienek kanalizacyjnych w Lubni zostały one naprawione  

 Zapytał, kiedy zostanie naprawiona droga powiatowa w Lubni zapewnienia były, że 

zostanie to już dawno wykonane.  

 Zgłosił uwagi, co do wyglądu godła państwowego na nowej sali konferencyjnej – orzeł 

ma niedomalowaną nogę. 

 

Radna Marek Daniłko: 

 W Męcikale parking nie jest przewidziany dla osób niepełnosprawnych, poprosił o 

wykonanie jednego zjazdu na wózek inwalidzki, aby był łatwy dostęp do sklepu. 

 W budżecie gminy są zarezerwowane środki na utrzymanie cmentarzy, należy również 

pamiętać o cmentarzu w Męcikale (jest to teren Lasów Państwowych) jest on 

zaniedbany a na nim również spoczywają ludzie, warto się zastanowić czy nie wykonać 

tam estetycznego płotku i poprawić wizerunek tego miejsca.  

 Dokonać odwodnienia na ul. Dąbek w Męcikale ze względu na zły stan studzienki 

kanalizacyjnej – z ul. Modrzewiowej wlewa się woda. 

 Podczas równania dróg w Męcikale nie zostały naprawione wyboje na ul. Dąbek,  

w dniu wczorajszym jeździła równiarka po sołectwie i mogłaby to wykonać, ale nie 
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miałem takiej wiedzy, że będzie ona tego dnia i nie miałem możliwości zgłoszenia tego 

operatorowi.  

 

Radny Arek Adamczyk: 

 zwrócił się z prośbą w imieniu pszczelarzy z Brus, aby przy nowo powstałym węźle 

komunikacyjnym na ul. Armii Krajowej nasadzić drzewa – lipy, sosny. 

 

Radny Marek Zblewski: 

 zwrócić się z prośbą do PKP, aby rampę na ul. Młyńskiej zabezpieczyć albo zburzyć, 

ponieważ stwarza ona zagrożenie, młodzież tam przebywa. 

 

Radny Andrzej Wiecki: 

 Zaznaczył, iż w trakcie projektowania centrum Brus powinno to być poddane pod 

konsultacje z mieszkańcami, może inne spojrzenie na centrum nie koniecznie 

projektantów mogłoby wprowadzić coś nowego ciekawego do projektu.  

 

Radny Olgierd Chylewski: 

 Są prośby mieszkańców, aby na ul. Armii Krajowej na nowym odcinku oznakować skręt 

w ul. Nad Dworcem – znak U3D 

 Wzdłuż ul. Armii Krajowej ustawić parę ławek, aby mieszkańcy spacerując mogli się 

tam zatrzymać, odpocząć.  

 Ustawić znak drogowy – zmiana organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic Armii 

Krajowej z Młyńską w miejscu tym dochodzi często kolizji a nawet i wypadków 

drogowych 

 

Radny Zbigniew Łacki: 

 na zakręcie do Skoszewa przy drodze powiatowej w Przymuszewa jest zła widoczność 

zwłaszcza, kiedy została ta droga zmodernizowana samochody jeżdżą tam dużo 

szybciej, poprosił o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Chojnicach o ścięcie 

skarby i przycięcie krzewów. 

 

Radny Zbigniew Szczepański: 
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 zapytał czy ścieżka rowerowa zostanie naprawiona ze środków gminy Brusy czy w 

ramach gwarancji ze środków wykonawcy. 

 

Radny Marek Daniłko: 

 wnioskował o wymianę słupa telekomunikacyjnego przy ul. Długiej w Męcikale 

obawiam się, że operator sieci bez pomocy samorządu nie załatwi tego. 

 

Przewodnicząca Rady Beata Zblewska: 

 wycięcie krzewów przy drogach powiatowych  w gminie Brusy 

Ad.7 a. 

Przewodnicząca Rady Beata Zblewska poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

radnego Andrzeja Kuleszę o odczytanie opinii i wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Brus absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy w 2016 roku. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek komisji wraz z opinią na temat 

wykonania budżetu gminy w 2016 roku (wniosek wraz z opinią stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu sesji). 

 

Ad. 7 b.  

Przewodnicząca Rady przedstawiła:  

 Uchwałę Nr 019/g311/R/III/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 4 kwietnia 2017r. opiniującą pozytywnie sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy Brusy za 2016 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego  

i objaśnieniami (uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu sesji). 

 Uchwałę Nr 064/g311/A/I/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku z dnia 9 maja 2017r. opiniującą pozytywnie wniosek Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Brusach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Brus z tytułu 

wykonania budżetu za 2016r. (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji).  
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Ad. 7 c.  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbnikowi Gminy pani Ewie Trzebiatowskiej – 

Gryglewskiej, która przedstawiła w formie prezentacji multimedialnej sprawozdanie z 

wykonania budżetu gminy za 2016 rok (wydruk z przedstawionej prezentacji stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu sesji). 

Radni nie zadali pytań do przedstawionej przez Skarbnika Gminy prezentacji. 

Następnie Burmistrz Brus przedstawił prezentację z realizacji zadań bieżących  

i inwestycyjnych w 2016 roku (wydruk przedstawionej prezentacji stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu sesji).  

Burmistrz wypowiedział się w sprawie zrealizowanych inwestycji. Powiedział, iż nie panuje 

zaciągania nowych zobowiązań. Na dzień dzisiejszy zadłużenie wynosi 11 mln zł. Obecnie 

przygotowujemy się do lat następnych. Podziękował pracownikom za pracę, w 2016 roku 

zostało zrealizowane dużo zadań inwestycyjnych. Udało nam się pozyskać sporo środków 

zewnętrznych. Z sukcesem udało nam się zrealizować z RPRDL rozbudować ul. Armii 

Krajowej. Wymagało to bardzo dużo przygotowań i dużo wnikliwej pracy. Wczoraj na komisji 

rozmawialiśmy na temat rewitalizacji centrum Brus, mamy okazję pozyskać środki na ten cel. 

W porównaniu do innych większych miast mamy mniejszą szansę na punkty, mówiono nam 

już wcześniej, że mamy słabe szanse na punkty, ale warto spróbować, będziecie państwo 

decydować czy realizować to czy nie. Analizowaliśmy, co możemy zrobić dla Brus tak, aby 

pozyskać dofinansowanie zewnętrzne. Często procedury są skomplikowane, ale niestety takie 

są wymogi. Dla nas przy realizacji zadań wyznacznikiem jest pozyskiwanie środków 

zewnętrznych. Oczywiście zadanie to musi być uzasadnione – zasadne. Zmienia się polityka   

w Unii Europejskiej niektóre programy nie będą już realizowane, dlatego teraz musimy 

korzystać. Oczywiście dokumentacje projektowe, które posiadamy również będą realizowane 

w ramach możliwości finansowanych. Burmistrz podziękował Komisji Rewizyjnej za pracę, 

której poświecili dużo czasu, podziękował za krytyczne uwagi, ponieważ są one motywujące. 

Potrzeb pojawia się dużo, musimy stworzyć nowe miejsca w przedszkolu, podziękował komisji 

Oświaty za pilnowanie tego tematu. Podziękował Skarbnikowi Gminy za skrupulatne 

prowadzenie budżetu. Podziękował za uwagę.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję: 
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Radny Marek Daniłko – zapytał czy kontrole podatkowe będą dalej prowadzone, czy jest 

szansa, aby z tą klasyfikacja gruntów dojść do ładu.  

Burmistrz Brus – będziemy dążyć do tego, aby każdy był kontrolowany, nie chodzi o to żeby 

kogoś „złapać”, bo zdarza się, że ktoś ma podane większa powierzchnie niż jest w 

rzeczywistości, chcemy to zweryfikować.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pan Zbigniew Łacki – wskaźniki wykonania 

budżetu są dobre. W trakcie analizy zwróciłem uwagę na jeden fakt a mianowicie gospodarkę 

mieszkaniową, wykonanie jest dużo niższe niż zakładano.  

Reasumując Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów pogratulował Burmistrzowi 

wykonania budżetu za 2016 rok.  

Pozostali radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Ad. 7 d 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Brusy za 2016 r., następnie 

przeprowadziła głosowanie, w którym Rada podjęła  

 uchwałę Nr XIX/185/167 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Brusy za 2016 r.,  

15 za - 15 radnych brało udział w głosowaniu (uchwała stanowi załącznik  

nr 9 do protokołu sesji).  

Ad. 7 e 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Brus z tytułu wykonania budżetu Gminy Brusy za 2016 rok, następnie 

przeprowadziła głosowanie, w którym Rada podjęła  

 uchwałę Nr XIX/186/17 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Brus z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Brusy za 2016 rok, 
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 12 za, 3 wstrzymujące - 15 radnych brało udział w głosowaniu (uchwała stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.1 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Centrum Kultury i Biblioteki im. Jana Karnowskiego w Brusach za 2016 r.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie uchwały, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/187/17 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Centrum Kultury i Biblioteki im. 

Jana Karnowskiego w Brusach za 2016 r.  

Radni nie podjęli dyskusji 

jednogłośnie 15 za, – 15 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 11 

do protokołu sesji).  

 

 

Ad. 8.2 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Brusy 

na 2017 rok. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie uchwały, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/188/17 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Brusy na 2017 rok 

jednogłośnie 15 za, – 15 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 12 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.3 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brusy na lata 2017 – 2022. 

Następnie otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/189/17 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brusy na lata 2017 – 2022  
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jednogłośnie 15 za – 15 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 13 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.4 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 

działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/190/17 

w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  

 jednogłośnie 15 za,– 15 radnych brało udział w głosowaniu, ( uchwała stanowi załącznik nr 14 

do protokołu sesji).  

 

 

Ad. 8.5 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie najmu części nieruchomości 

komunalnej w Brusach w drodze bezprzetargowej. 

Następnie otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/191/17 

w sprawie najmu części nieruchomości komunalnej w Brusach w drodze bezprzetargowej  

jednogłośnie 15 za – 15 radnych brało udział w głosowaniu, ( uchwała stanowi załącznik nr 15 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.6 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Brusy na lata 2017-2023.  

Następnie otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/192/17 
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w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Brusy na lata 2017-

2023  

jednogłośnie 12 za, – 12 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 16 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Porozumienia – 

Umowy Partnerskiej Nr IFZ.041.2.1.2017 z 26 kwietnia 2017r. zawartej pomiędzy Gminą 

Brusy a Gminą Konarzyny w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: „Ochrona różnorodności 

biologicznej w gminach Brusy i Konarzyny”  

Następnie otworzyła dyskusję.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/193/17 

w sprawie zatwierdzenia Porozumienia – Umowy Partnerskiej Nr IFZ.041.2.1.2017 z 26 

kwietnia 2017r. zawartej pomiędzy Gminą Brusy a Gminą Konarzyny w sprawie 

wspólnej realizacji projektu pn.: „Ochrona różnorodności biologicznej w gminach Brusy 

i Konarzyny” 

jednogłośnie 15 za – 15 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 17 

do protokołu sesji).  

 

Ad. 8.8 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Porozumienia – 

Umowy Partnerskiej Nr IFZ.041.2.2.2017 z dnia 25.05.2017r. zawartej pomiędzy Gminą Brusy 

a Zaborskim Towarzystwem Naukowym w sprawie współpracy przy realizacji przedsięwzięcia 

pn.: „Rewitalizacja części miasta Brusy”. 

 Następnie otworzyła dyskusję.  

Przewodnicząca przeprowadził głosowanie, w którym Rada podjęła 

 uchwałę Nr XIX/194/17 

w sprawie zatwierdzenia Porozumienia – Umowy Partnerskiej Nr IFZ.041.2.2.2017 z dnia 

25.05.2017r. zawartej pomiędzy Gminą Brusy a Zaborskim Towarzystwem Naukowym w 

sprawie współpracy przy realizacji przedsięwzięcia pn.: „Rewitalizacja części miasta 

Brusy”  
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15 za, – 15 radnych brało udział w głosowaniu ( uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu 

sesji).  

 

Ad. 9 

Odpowiedź na zgłaszane interpelacje i zapytania: 

Interpelacje radnego Leszka Skwierawskiego  

 w sprawie realizacji inwestycji przebudowy drogi powiatowej w Lubni Burmistrz 

wypowiedział się, iż jest to inwestycja realizowana wspólnie z Powiatem Chojnickim, 

będzie realizowana od drogi wojewódzkiej w kierunku Wiela aż do „Koziego Rynku”, 

będzie to realizowane z PROW w 2018 roku. 

 w sprawie nowego godła Burmistrz wypowiedział się, iż jest to błąd w wydruku i 

zostanie to naprawione na koszt firmy.  

Interpelacje radnego Marka Daniłko  

 parkingu przy świetlicy Burmistrz wypowiedział się, iż parking ten należy do ZDW, 

będziemy alarmować do zarządcy o skorygowanie tego, aby chociaż do sklepu był 

dostęp dla osób niepełnosprawnych.  

 w sprawie cmentarza w Męcikale nie mamy go w rejestrze miejsc pamięci, ale 

zweryfikujemy to czy należy to zmienić.  

 w sprawie studzienki odwadniającej na Dąbku sprawdzimy to być może będzie w tym 

miejscu przeprowadzony drenaż.  

 w sprawie równania dróg na ulicach Dąbek, Pomorska i Długa – jest to uchybienie ze 

strony operatora, który miał pana poinformować o równaniu.  

Interpelacja radnego Arkadiusza Adamczyka – nasadzenia przy ul. Armii Krajowej – taka 

propozycja się pojawiła, chcemy to realizować.  

Interpelacja radnego Andrzeja Wieckiego w sprawie konsultacji rewitalizacji centrum Brus 

odpowiedział, iż centrum miasta jest własnością wszystkich mieszańców i jak najbardziej 

powinni wysuwać swoje propozycje.  

Interpelacja radnego Olgierda Chylewskiego  

 w sprawie ławeczek wzdłuż ul. Armii Krajowej Burmistrz odpowiedział, iż wcześniej 

już pojawiały się podobne interpelacje jest to dobry pomysł można by cos takiego 

wygospodarować.  

 w sprawie oznakowaniu skrzyżowania ul. Armii Krajowej z Targową znaki na tym 

skrzyżowaniu jest to trudny temat, obawialiśmy się tego, mieszkańcy jeżdżą na pamięć. 
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Znaki wstawione sią w dwóch miejscach a i tak dochodzi do kolizji. Podczas obecnego 

malowania znaków poziomych domalowaliśmy znaki ostrzegawcze, jeśli maja Państwo 

uwagi, co do oznakowaniu ulic to proszę to zgłaszać.  

Interpelacja radnego Zbigniewa Łąckiego, wniosek o wycinkę krzaków i poprawienie staniu 

pobocza w Przymuszewie skierujemy do Powiatu. 

Interpelacja w sprawie naprawy ścieżki rowerowej, o którą pyta pan Zbigniew Szczepański 

Burmistrz odpowiedział, iż prace maja być wykonane do końca czerwca, zakres taki jak jest 

określony w protokole gwarancyjnym.  

Interpelacja radnego Marka Daniłko w sprawie usunięcia słupa telekomunikacyjnego, 

przekażemy do właściciela słupa pismo, dlaczego nie jest to jeszcze wykonane.  

Wniosek Przewodniczącej Rady Beaty Zblewskiej przekażemy do Powiatu. 

Interpelacja radnego Marka Zblewskiego dotycząca rampy kolejowej zaznaczył, iż PKP nie ma 

tego nawet zinwentaryzowane, dodał, iż w ramach przejmowania gruntów będzie o to 

wnioskował.   

Radny Marek Daniłko ustosunkował się do odpowiedzi burmistrza w sprawie równania dróg – 

powiedział, iż wcześniej zgłaszał równanie ul. Mylofskiej i Długiej a wczoraj była równana ul. 

Sosnowa i przy tej okazji operator mógł to zrobić.  

 

Ad.10 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

 

Ad. 11 

Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Brusach.  

 

Protokół sporządziła  

Joanna Kobus 

 


